
Värmskog fibernät ek. förening 
 
 

 

Protokoll fr medlemsmöte den 2 okt 2011  

 
Plats  Skolan i Liljenäs 
Närvarande 49 medlemmar inkl hela styrelsen och övriga 

intresserade 
 
§ 1 
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 2 
Inbjudan/kallelse till mötet har skett genom annons i GV-Nytt och utdelning 
i brevlådor. 
 
§ 3 
Medlemmarna har prickats av mot lista som vid behov kan användas som 
röstlängd. 
 
§ 4 
Ordföranden går igenom nuläget beträffande 

- vår ansökan och våra beviljade medel grundas på minst 550 
anslutningar 

- kontaktpersonernas arbete 
- inga fler medlemmar har anmält sig sedan stämman  
- projektmålet är 20.000:-kr per anslutning 

 
§ 5 
Dagens möte gäller att fastställa ny strategi vilken föreslås bli ett mål på 340 
anslutningar fortfarande till en kostnad av 20.000:-kr per anslutning. 
Tidplanen föreslås bli 

- byggstart den 26 febr 2012 
- start grävning i maj 2012 (det tar 6 mån att gräva) med en ”enhet” som 

består av 2 maskiner och en ”spadgubbe” 
 
Mötet (= 49 närvarande medlemmar) beslutar att fastställa den nya 
strategin. 
 
§ 6 
Mötet diskuterar hur vi ska gå vidare. Fråga kommer upp om information 
som ger mer ”kött på benen”. Johan, Ola och kontaktpersonerna tar fram 
informationsmaterial som ger svar på enkla frågor. 
Förslag om att föreningen ska sätta upp skyltar kommer upp.  
Man vill också att lånemöjligheten i bank förtydligas. 
Vid en snabbenkät menar medlemmarna (ca 75%) genom handuppräckning 
att man är beredd att betala 25.000:- kr för en anslutning.    
 



§ 7 
I samband med kaffet diskuteras ”byavis” vad som kan göras för att fler 
hushåll ska engagera sig och bli medlemmar. 
 
§ 8 
Mötet förklaras avslutat. 
 
 
Vid pennan 
Eva Sidenvall  

 
 


